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Beeee…dzie unijna kasa na owce?
Od trzech lat Urząd Marszałkowski zabiega o włączenie Świętokrzyskiego do programu
wsparcia  specjalnego  dla  rolników  utrzymujących  owce  w  województwach  Polski
południowej. W ostatnich dniach, otrzymaliśmy informację z resoru rolnictwa i rozwoju wsi o
uwzględnieniu starań naszego regionu. Teraz decyzję ministerstwa musi poprzeć Komisja
Europejska. 

Aktualnie  z  unijnego wsparcia  w tym obszarze korzysta pięć województw:  małopolskie,
podkarpackie,  śląskie,  opolskie  i  dolnośląskie.  W latach  2010-2012  zwiększone  zostają
środki – w ciągu 3 lat o 90 mln euro, po 30 mln rocznie. Program obejmie 50 tys. sztuk
zwierząt  przy  stawce  płatności  30  euro  za  sztukę.  Mimo  pozytywnego  stanowiska
Ministerstwa  Rolnictwa,  ewentualne  uruchomienie  wsparcia  świętokrzyskich  rolników
będzie  możliwe  po  uzyskaniu  zgody  Komisji  Europejskiej,  która  musi  zaakceptować
proponowane przez polski rząd zmiany. O objęcie wsparciem w naszym regionie zabiega 49
gospodarstw, hodujących łącznie 1950 owiec.


